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Afbud: Sivi, Else 

 

16.30 Godkendelse af referater  
Godkendelse af dagsorden.  
 
O = orientering, D = drøftelse, B = beslutning   

Lærke/ 
Mikkel 

16.35 Status på situationen i de to dagtilbud. O. D. 

• Opfølgning fra sidste møde. Status og det videre arbejde. 
 
Bestyrelsen har drøftet henvendelserne fra forældre og de konkrete udfordringer der 
er i Børnehuset. Bestyrelsen har givet inputs og bidrager i høj grad til processen ift. 
den nødvendige forandring der skal ske, både strukturelt, organisatorisk og 
ledelsesmæssigt. Det der står først for er at tage hånd om personalets trivsel og 
sikre børnenes tryghed i deres basisgrupper (Vuggestue, 2-3 årsgruppe, rød, grøn 
og naturbørnehave). Personalet vil derfor planlægge aktiviteter i egne grupper og i 
mindre grad på tværs af den store børnegruppe. Teamene med de nye 
medarbejdere skal have ro til fordybelse, så de nye medarbejdere kan danne gode 
relationer til børnene og have tid til at etablere gode samarbejder i de små teams. 
Bestyrelsen og ledelsen vil i nærmeste fremtid kunne beskrive flere konkrete tiltag 
der igangsættes. 
 
Aktuel personalefordeling: 
Vuggestue-gruppen: 
Marianne, Sara, Isak 
 
2-3 årsgruppen:  
Else  
Ida Jacobsen 
Ida Bergholt 
Diana 
 
Rød-gruppe: 
Jette, Jimmy 
 
Grøn-gruppe: 
Michael, Alfred 
 
Naturbørnehaven: 
Mathilde, Mikiho, Johannah, Lars om formiddagen 
 
Sygemeldinger: 
Diana er delvist raskmeldt og arbejder 3 x 3 timer pr. uge 
Lærke er fortsat sygemeldt, og er fortsat tilknyttet 2-3 årsgruppen 
Tina er fortsat sygemeldt, Johannah er fast vikar 
 
Øvrige vikarer: 
Camilla er fast vikar i Børnehuset  
Carl Emil, Karl Anton og Sylvester er tilkaldevikarer 
 

Lærke, 
Mikkel 
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Fremadrettet: 
Bodil Hvelplund starter 10.01.24 som midlertidig sprogvejleder. Hun vil være i 
Børnehuset hver onsdag formiddag og have sproggrupper. 
Sabrina Nikolajsen, pædagog, starter 01.02.24. Der meldes ud, når vi ved hvilken 
gruppe Sabrina vil blive tilknyttet. 
 

18.05 Vuggestuens kapacitet 
Der bliver hen over 2024 en øget søgning til vuggestuen. Det er først og fremmest 
fra eget distrikt.  
Bestyrelsen drøfter mulighed for at øge vores normeringen for de 0 – 3 årige. 
Der er møde vedr. kapacitet på tirsdag d. 16/1. 
 
Bestyrelsen ønsker som udgangspunkt at opretholde vores princip om at passe 
lokalsamfundets børn. Det vurderes dog jf. den aktuelle situation i Børnehuset, at 
den vigtigste opgave pt er at sikre kvaliteten af vores dagtilbud. 
Bestyrelsen ønsker, at pladsanvisningen henvender sig, når et aktuelt 
pasningsbehov opstår og der ikke er plads. Herefter kan Børnehuset tage stilling til 
om det er muligt at skabe plads til et barn mere.  
Pt. Ønskes ikke at sætte normeringen op. 
Lars vil bringe ønsket videre til mødes vedr. kapacitet d. 16.01.24 
 

Lars 

18.20 Orienteringer. O  

 

Nyt fra formandskabet. 

•   

• Nyt fra forældremøderne 

•  

• Ledelsens orienteringer 

•  

 

 

Alle 

18.35 Bestyrelsens input til kommende nyhedsbrev. D. B. 
Bestyrelsen drøfter, hvad der skal kommunikeres i næste nyhedsbrev. Hvem har 
opgaven? 
  
Det besluttes hvad bestyrelsen ønsker at bidrage med til nyhedsbrevet, når vi 
nærmer os deadline. Dette følges op i den fælles tråd. 
 

Alle 

18.50 Næste møde d. 20. februar 
Dagsordenspunkter:  

- Godkendelse af regnskab 2023 og budget 2024 
- Årsmøde 

 
Det fælles bestyrelsesmøde i januar er rykket til 28. februar kl. 18.00 – 21.00 på 
Knudsøskolen. Der er planlægningsmøde 4/1 kl. 15.30 
 

 

18.55 Evt.  
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Ny pædagogmedhjælper: 

Der skal ansættes en ny pædagogmedhjælper, da Isak skal ud at rejse til februar. 

Karina ønsker at deltage i samtalerne. 

Stillingsopslag laves hurtigst muligt. 

 

 

Afbud til bestyrelsesmøder: 

Er man forhindret i at deltage i et bestyrelsesmøde, melder man afbud på Aula i tråden. Melder man afbud 

på dagen, ringes der til Lars. 

Er der mere end 4 fraværende, aflyses mødet. 

 

 

 


